



Cheung Sha Wan Catholic Secondary School

Serial No : 300

Dear Parents,

Re: Mock Release of the HKDSE Results

The Careers Team is going to organize an activity entitled 'Mock Release of the HKDSE Results' on 13th May, 2017 (Sat). The aims of the activity are as follows :

- Help students set a clear and reflect upon their strategies for further studies
- Motivate students to learn actively in preparation of the HKDSE
- Enable students to explore different paths for further studies

All Form 5 students must attend the activity. Parents are cordially invited to be an observer and attend the debriefing meeting. Roll call will be taken by Class Teachers upon arrival. The details are as follows :

Date : 13th May, 2017 (Sat)

Nature of activity: Career-related Learning Activity

Fee : free of charge (sponsored by school)

Time of Activity (Students) : 8:30 am – 1:00 pm Time of Meeting (Parent) : 11:00 am – 1:00 pm

Venue of Assembly (Students) : Playground Venue of Registration (Parent) : Multi-purpose Hall

Please return the completed Reply Slip to Class Teachers by 4th May, 2017 (Thu). For enquiries, you may contact Mr. Chau Wai Hung at Tel. No. 2741 5034.

Yours faithfully,

Poon Shing Kai
Principal

REPLY SLIP

Serial No : 300

This is to confirm that I acknowledge the details of the 'Mock Release of HKDSE Results' which is to be held on 13th May, 2017 (Sat). (Please put a tick against your choice.)

I will attend the debriefing meeting

I will not be able to come.

Student's Name : _____

Class: _____ Class No.: ()

No. of attendees : _____ (excluding student)

Contact tel. no.: _____

Date: _____

Parent's Signature : _____

SN16/F5/CWH/280417



模擬中學文憑試放榜

本校擇業輔導組將於五月十三日(星期六)舉行「模擬中學文憑試放榜」活動。模擬中學文憑試體驗可達以下目標：

- 協助同學反思自己升學策略及釐清未來展方向。
- 激發同學學習動機，為香港中學文憑試作好準備。
- 讓同學了解不同升學及就業途徑。

中五全體同學必須出席，當天班主任將會點名作記錄。現亦誠邀各位家長親臨作觀察者及參與其後之座談會了解活動的情況，活動詳情臚列如下：

日期：二零一七年五月十三日(星期六)

活動性質：「與升學擇業相關」之學習活動

費用：全免(已由校方支付)

同學活動時段：8:30 am- 1:00 pm

家長座談會及觀察時段：11:00 am- 1:00 pm

同學集合地點：本校操場

家長座談會地點：多用途室(新翼)

敬請 台端填妥所附回條，並著 貴子弟於五月四日(星期四)前交回班主任是荷。如有任何查詢，請致電 2741 5034 與鄒偉雄主任聯絡。

此致

貴家長

校長 潘盛楷 謹啟

二零一七年四月二十八日

回條

通告編號：300

本人 樂意接受邀請，並將於二零一七年五月十三日(星期六)上午十一時正出席貴校之「模擬中學文憑試放榜」活動作觀察者。

未暇出席。

(請在適當空格內加 ✓ 號)

學生姓名：_____ 級別：_____ 學號 ()

出席人數：_____(同學不計算在內) 聯絡電話：_____

日期：_____ 家長簽署：_____